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نامه محمد اشرفی اصفهانی به اعرافی، مدیر حوزه های علمیه کشور:
رسما توقف و پایان عمر و انحلال حوزه علمیه شهید 

محراب را اعلام می کنم!
حجت الاســام و المسلمین محمد اشــرفی اصفهانی در نامه ای به آیت الله 
اعرافی مدیر حوزه های علمیه کشــور نوشت: بسیار متاسفم در نظام جمهوری 
اســامی افرادی تحت لباس روحانی از هیچ جنایتــی فروگذاری نکرده اند با 
تخریب موسســه فرهنگی شــهید محراب و پایین کشیدن تابلو عکس شهید 
محراب و اهانت به آن عالم و یار امام و تخریب انبار کتابخانه عمومی مسجد و 
بستن درب پارکینگ عمومی مسجد و پلمب کردن تأسیسات مسجد از هیچ 
کار زشــتی فرو گذاری در این چند روز فروگذاری نکرده اند آیا این افراد طلبه 

هستند یا اراذل اوباش؟
به گزارش جماران؛ حجت الاسام و المسلمین محمد اشرفی اصفهانی در نامه 

ای به آیت الله اعرافی مدیر حوزه های علمیه کشور نوشت:
جناب آیت الله اعرافی

باسام و ارادت
بســیار متاسفم در نظام جمهوری اسامی افرادی تحت لباس روحانی از هیچ 
جنایتی فروگذاری نکرده اند با تخریب موسسه فرهنگی شهید محراب و پایین 
کشیدن تابلو عکس شهید محراب و اهانت به آن عالم و یار امام و تخریب انبار 
کتابخانه عمومی مسجد و بستن درب پارکینگ عمومی مسجد و پلمب کردن 
تأسیسات مســجد از هیچ کار زشــتی فرو گذاری در این چند روز فروگذاری 

نکرده اند آیا این افراد طلبه هستند یا اراذل اوباش؟
تحت فرمان چه کسی هســتند از چه کسی فرمان می گیرند این ها اسراییلی 

هستند که به غزه و فلسطین جایگاه شهید محراب تجاوز کردند.
 جناب آیت الله اعرافی بنده به عنوان موسس و بانی و متولی شرعی این مجموعه 
رســما توقف و پایان عمر و انحال حوزه علمیه شهید محراب را به جنابعالی 
اعام می کنم و از روح پدر بزرگوارم شهید محراب هم استمداد نمودم بنابراین 
موضوع دارالحکمه هیچ معنا و مفهومی در این مکان مقدس نداشــته و ندارد 

حضرتعالی این موضوع را به مسئولان حوزه تهران اعام فرمایید.
ارادتمند. 

محمد اشرفی اصفهانی«
ماجرای »دارالحکمه« چیست؟

چهار ســال پیش، محمد اشرفی اصفهانی، مسئول حوزه علمیه اشرف اصفهانی 
گفته بود: آقای پناهیان جایی را تحت عنوان »دارالحکمه« تأســیس کردند و 
از موقعیت و جایگاه حوزه ما استفاده کردند؛ یعنی در واقع ایشان مکان حوزه 

علمیه اشرفی اصفهانی را به عنوان مؤسسه دارالحکمه غصب کردند.
حجت الاســام محمد اشرفی اصفهانی، رئیس سابق هیئت بدوی تخلفات نهاد 
ریاســت جمهوری و موسس مسجد جامع امیرالمؤمنین در گفت وگویی درباره 
پناهیان گفت: مجموعه مسجد جامع امیرالمؤمنین از یک چادر شروع شد؛ در 
سال ۱۳۷۲ یک سوله زده شد و الان یک مجموعه کم نظیر در تهران است که 
من مؤسس و متولی آن هستم. اگر کسی بخواهد بدون رعایت مسائل شرعی، 
الهی، اخاقی و فقهی از این کانال ها بگذرد، این از نظر من درست نیست و این 

ورود در مسائل خاف شرع است.
وی گفــت: اینجا یک تپه خاک بود و این خــاک را ما به یک مجموعه عظیم 
فرهنگی تبدیــل کردیم. خط قرمز من، حوزه علمیه ای اســت که به نام پدر 
شهیدم است. این حوزه علمیه باید زیر نظر شخص من یا کسی که مورد اعتماد 

من است، اداره و مدیریت شود.
اشرقی اصفهانی با بیان اینکه آقای پناهیان، به صورت ناخودآگاه در این مجموعه 
آمدند و چندین بار هم به ایشــان تذکر دادیم، گفت: در جلســاتی که ایشان و 
مدیر حوزه های علمیه تهران بودند، بارها گفتم که اینجا حوزه علمیه شــهید 
محراب اشــرفی اصفهانی اســت که خط قرمز من اســت و باید در اختیار من 
باشــد. آقای پناهیان جایی را تحت عنوان »دارالحکمه« تأســیس کردند و از 
موقعیت و جایگاه حوزه ما اســتفاده کردند؛ یعنی درواقع ایشــان مکان حوزه 

علمیه اشرفی اصفهانی را به عنوان مؤسسه دارالحکمه غصب کردند.
وی گفت:  از همه مراجع معظم تقلید قم به عنوان متولی شرعی دستخط دارم 
که آنها من را متولی شرعی می دانند. مقام معظم رهبری هم در سال ۹۰ که به 
کرمانشاه آمدند، بنده نامه ای خدمت ایشان نوشتم. آن موقع اوقاف می خواست 
حرکت هایی انجام دهد که من به ایشان منتقل کردم و ایشان بافاصله با رئیس 
اوقاف آن زمان برخورد کرد و فرمودند: »مســجدی که آقای اشرفی به اعتبار 
خودش و پدرش ساخته، در کارهای آنها دخالت نکنید و فضا را در اختیار آنها 

قرار دهید« و مسئله حل شد.

رویداد

پیش بینی حداد عادل از نتیجه بررسی
FATF در مجمع

عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام گفت: تاش مجمع بر این است بررسی 
FATF به صورت منطقی و براســاس مصالح ملی انجام شود. به گزارش ایرنا، 
عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام گفت: تاش مجمع بر این است بررسی 
FATF به صورت منطقی و براســاس مصالح ملی انجام شود. تشخیص اینکه 
چه چیزی به مصلحت ملی اســت، پس از انجام بررسی ها، شنیدن مخالفت ها 
و اخذ رای مشخص خواهد شد. غامعلی حداد عادل در ارزیابی خود از نتیجه 
بررسی FATF در مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: موضوع FATF هنوز 
در صحن مجمع مطرح نشده اســت و کمیسیون مشترک درحال بررسی آن 
اســت. پس از اتمام بررســی ها و زمانی که به صحن بیاید، موافقان و مخالفان 
جدی نظرات خود را ارائه خواهند داد و نمی توان نتیجه آن را پیش بینی کرد. 
وی افزود: تاش مجمع درمجموع بر این است که این بررسی به صورت منطقی 
و براساس مصالح ملی انجام شود. تشخیص اینکه چه چیزی به مصلحت ملی 
اســت، پس از انجام بررسی ها، شنیدن مخالفت ها و اخذ رای مشخص خواهد 
شد. سومین جلسه کمیسیون مشترک مجمع تشخیص مصلحت نظام، عصر 
چهارشــنبه یکم اسفند ماه برای رسیدگی به لایحه اختافی مجلس و شورای 
نگهبان درمورد پیوستن ایران به کنوانسیون CFT تشکیل شد. در این جلسه 
که به ریاست آیت الله صادق آملی لاریجانی، با حضور نمایندگان کمیسیون های 
»اقتصادی«، »سیاســی، دفاعی و امنیتی«، »حقوقی و قضایی« مجمع، معاون 
وزیــر اقتصاد و رئیس مرکز اطاعات مالــی، معاون رئیس کل بانک مرکزی و 
نماینــدگان وزارت امور خارجه و وزارت نفت با موضوع آثار حقوقی پیوســتن 
 »)CFT( جمهوری اسامی ایران به کنوانسیون »مقابله با تامین مالی تروریسم
برگزار شد، اعضای کمیسیون مشترک مجمع تشخیص مصلحت نظام پس از 
استماع نتایج بررسی های کارگروه متناظر این کمیسیون در دبیرخانه مجمع 
در ادامه به تبادل نظر درباره ایرادات شــورای نگهبان درخصوص آثار حقوقی 
پیوستن به کنوانسیون مقابله با تامین مالی تروریسم و بیان دیدگاه های خود در 

پذیرش یا عدم پذیرش این الحاق پرداختند.

مجمع تشخیص

کیفرخواست متهمان قتل دانشجوی 
دانشگاه تهران صادر شد

دادســتان تهران از صدور قرار جلب دادرسی و کیفرخواست متهمان قتل امیر 
محمد خالقی دانشجوی دانشگاه تهران ۵ روز پس از دستگیری خبر داد.

به گزارش قوه قضائیه، علی صالحی در رابطه با این پرونده اظهار داشــت: پس 
از گزارش های واصله مبنی بر وقوع یک فقره ســرقت منجر به قتل دانشجویی 
به نام امیر محمد خالقی پرونده قضایی با عنوان قتل و سرقت در همان ابتدای 

وقوع جنایت در دادسرای تهران تشکیل شد.
دادستان تهران ادامه داد: دو متهم اصلی این پرونده ضمن سرقت اموال مقتول 

با وارد کردن دو ضربه چاقو به قفسه سینه وی منجر به قتل او شدند.
وی افزود: با رصد کامــل و دقیق پرونده مذکور و همچنین اقدامات قضایی و 
پلیســی متهمان اصلی پرونده در مورخ ۱4۰۳/۱۱/۳۰ دستگیر شدند که پس 
از انجام تحقیقات مقدماتی تفهیم اتهام اخذ نظریه پزشکی قانونی و همچنین 
نتیجه روانپزشکی قانونی و تشکیل پرونده شخصیت و اخذ آخرین دفاع پرونده 
با صدور قرار جلب دادرسی و کیفرخواست به دادگاه کیفری یک تهران ارسال 
شد. وی بیان کرد: با بررســی فیلم دوربین های مداربسته و سایر ادله موجود 
متهم ردیف اول پرونده به مباشرت در قتل عمدی و مشارکت در سرقت مقرون 
بــه آزار اعتراف کرده و همچنین متهم دیگر پرونده با اعتراف متهم ردیف اول 
و اظهارات خود به معاونت در قتل عمدی از طریق تحریک متهم ردیف اول و 
زدن ضربات چاقو به مقتول و همچنین مشــارکت در سرقت مقرون به آزار از 

مقتول مرحوم امیر محمد خالقی اعتراف کرد.

عدلیه

اتهام یک نماینده مجلس 
به مدیران دولت

یک نماینده مجلس با اشاره به افزایش امضاهای استیضاح 
از وزیر اقتصاد از ۷۵ به ۱۰۲ امضا، تأکید کرد: نمایندگان 
همچنــان در حال اضافه کردن امضاهای خود هســتند و 
حتی برخی اعام کرده اند که روز اســتیضاح رأی خود را 

به صورت علنی اعام خواهند کرد.
حسینعلی حاجی دلیگانی نماینده شاهین شهر در مجلس، 
در صحن امروز مجلس شورای اسامی در تذکری شفاهی 
با اشاره به روند استیضاح وزیر اقتصاد و دارایی، از هوشیاری 

و بصیرت نمایندگان مجلس دوازدهم قدردانی کرد.
به گزارش تســنیم، وی با اشاره به تاش برخی مدیران و 
مقامات برای جلوگیری از استیضاح، مدعی شد: زمانی که 
یک رئیس ســازمان، ۷۵ نفر از نمایندگان را به جلسه ای 
در ایام استیضاح دعوت می کند، اما تعداد شرکت کنندگان 
حتی به اندازه انگشــتان یک دست هم نمی رسد و همان 
افراد نیز هدایای دریافت  شــده را به دستگاه های نظارتی 

تحویل می دهند، نشان دهنده هوشیاری مجلس است.
حاجی دلیگانی همچنین ادعا کرد که فشــارهای مختلف 
بر نمایندگان برای صرف نظر از اســتیضاح وارد می شود و 
در ادامه مدعی شــد: مدیران عامل بانک ها، معاونان بانک 
مرکزی، برخی اســتانداران و مدیران، به طور مســتمر با 
نمایندگان تماس می گیرند و تاش دارند که روند استیضاح 
متوقف شود، اما نمایندگان با استواری در برابر این فشارها 

ایستاده اند.
وی با اشــاره به افزایش امضاهای استیضاح از ۷۵ به ۱۰۲ 
امضا، تأکید کرد: نمایندگان همچنان در حال اضافه کردن 
امضاهای خود هستند و حتی برخی اعام کرده اند که روز 

استیضاح رأی خود را به صورت علنی اعام خواهند کرد.
نماینده شاهین شــهر با ادعای تــاش نمایندگان وزارت 
اقتصاد در شرکت های ســرمایه گذاری سهام عدالت برای 
تأثیرگذاری بر نمایندگان، مدعی شــد: آن ها با تماس های 
خود در تاشــند وعده هایی درباره ترکیب هیئت مدیره ها 
بدهند، اما خوشــبختانه نمایندگان تحت تأثیر این مسائل 

قرار نمی گیرند.
وی در پایان تأکید کرد: دغدغه اصلی نمایندگان، مشکات 
اقتصادی و معیشــتی مردم است. ما بحث مان این نیست 
که وزیر اقتصاد چه کاری انجام نداده، بلکه می پرسیم چرا 
تصمیماتی گرفته که باعث گرانی شــده اســت. ما تا آخر 

ایستاده ایم تا در پیشگاه ملت ایران سربلند باشیم.

پیگیری موضوع ابتلای بیماران تالاسمی 
به هپاتیت C در مجلس

یــک نماینده مجلــس از پیگیری موضوع ابتــا بیماران 
تالاسمی به هپاتیت C در مجلس خبر داد.

رحمدل بامری، نماینده شهر دلگان، ایرانشهر، سرباز، فنوجِ 
استان سیستان و بلوچستان در گفت و گو با ایلنا، در پاسخ 
به این ســوال که علیرغم تکذیب خبر ابتای ۱۱۳ بیمار 
تالاسمی به هپاتیت C در اســتان سیستان و بلوچستان 
توسط سازمان انتقال خون آیا مجلس به این موضوع ورود 
پیدا کرده و آن را بررسی می کند، گفت:  براساس اطاعاتی 
که از آنجا به ما داده شــده است و مطالبی که ارائه شده، 
تعدادی از بیماران تالاسمی به بیماری هپاتیت سی مبتا 
شده اند. البته هنوز بررسی دقیق پیرامون این موضوعات که 

گفته شده شکل نگرفته است.
وی ادامــه داد: بــه ما اعام شــده که به دلیل شــرایط 
غیربهداشتی و محل آلوده این اتفاق افتاده است. نمایندگان 
این بیماران موضوعاتی را مطرح کرده.اند که پیگیری این 
موضــوع و علت العلل آن و ریشــه یابی درخصوص آن در 
دســتور کار است و اگر کوتاهی صورت گرفته باشد، حتما 

برخورد خواهیم کرد.
این نماینده مجلس گفت: حتما این موضوع را بررســی و 
پیگیری خواهیم کرد و اگر عوامل مجموعه قصور و کوتاهی 
داشــته باشــند حتما برخورد لازم انجام خواهد شد. جان 

مردم و سامت مردم خط قرمز همه ما است.

جمالی نوبندگانی:
قیمت دلار صرفا با آمدن و رفتن یک 

وزیر تغییر نمی کند
یک نماینده ســابق درباره استیضاح وزرا در مجلس گفت: 
تصور می کنم که بحث افزایش قیمت دلار اینگونه نیست 
که با آمــدن و رفتن یک وزیر اقتصادی خیلی تغییری در 
آن به وجود بیاید، چراکه قیمت ارز به عوامل و فاکتورهای 

مختلفی بستگی دارد. 
محمد جواد جمالی نوبندگانی در گفت وگو با ایلنا، درباره 
استیضاح وزرا از سوی برخی نمایندگان تندرو در مجلس 
گفــت: اول از هر چیزی باید بگویــم یکی از وظایف ذاتی 
مجلس و نمایندگان مجلس نظارت بر مصوبات و قوانینی 
است که تصویب کرده اند، مسئله ای که وجود دارد این است 
که اولا باید پله پله این نظارت ها اعمال شــود تا بتوان به 
وفاق واقعی دســت پیدا کرد. آیا برای اقتصاد بیمار امروز 
ما این جراحی تاثیرگــذار خواهد بود یا اینکه نه وضعیت 
بیماری را بدتر می کند. این نماینده سابق مجلس تصریح 
کرد: من تصور می کنم که بحث افزایش قیمت دلار اینگونه 
نیســت که با آمــدن و رفتن یک وزیــر اقتصادی خیلی 
تغییری در آن به وجود بیاید، چراکه قیمت ارز به عوامل و 
فاکتورهای مختلفی بستگی دارد از جمله بحث های روانی 
جامعه، تورم، عدم وجود تولید کافی در کشــور، بحث های 
صادرات و واردات و رانت ها و تحریم ها و البته مدیریت هم 
در این زمینه موثر هســتند. جمالی نوبندگانی خاطرنشان 
کرد: بنابراین ضمن احترام به نظر نمایندگان؛ چراکه آن ها 
هم نماینده مردم هستند و این اختیار را دارند که استیضاح 
کنند، اما به عنوان یک همکار سابق نمایندگان، عرضم این 
است که واقعاً سبک ســنگین کنیم ببینیم شرایط فعلی 
شرایط آماده ای برای این کار است و آیا این تغییر به بهبود 
شــرایط کمک می کند؟ فرد بعدی که می آید هم می تواند 
این قضایا را به آن شکلی که آن ها می خواهند حل کند یا 
نه. وی با اشــاره به رفتار برخــی از نمایندگان درخصوص 
اســتیضاح وزرا، گفت: پرخاشــگری، توهین و سر و صدا 
ممکن است برای آن فرد سروصدا کننده مزیتی ایجاد کند 
و خودش را قانع کند اما به نظر نمی رســد که این دردی 
از مشکات مردم را درمان کند و قبا هم نشان داده شده 
با این شیوه ما خیلی نتیجه نمی گیریم. جمالی نوبندگانی 
تصریح کرد: اقتصاد یک علم اســت و ما باید بر مبنای آن 
جلو برویم من فکر نمی کنم که در حال حاضر این استیضاح 
خیلی شــرایط را تغییر دهد البته از آن طرف هم من یک 
بار دیگر این مطلب را گفتم که بعضا اظهارنظرهای برخی 
از مســئولان اجرایی هم نه تنها کمکی نکرده بلکه از آن 
اظهارنظرها سوءاستفاده شده. وی درباره اینکه نمایندگان 
مجلس بیشتر از یک طیف خاص هستند، گفت: وقتی به 
اسامی استیضاح کنندگان نگاه می کنیم اگرچه از طیف های 
مختلف هســتند اما اکثریت شان از طیف موسوم به جبهه 
پایداری هســتند که نظرات تندتری در مجلس دارند و به 
نظرم می رســد که قطعا غیر از مســائل اقتصادی بالاخره 

مسائل سیاسی خاص خودشان را هم دنبال می کند.

مجلس

یک روز تظاهرات کفن پوشــان علیه 
مقامات به راه می افتــد که چرا قانون 
عفاف و حجاب را ابلاغ نمی کنند و روز 
دیگر ســتاد امر به معروف کارزارهایی 
را درباره قانون عفاف و حجاب منتشر 
می کند. بــه راه انداختــن اتاق توبه 
در مترو تجریش که به نظر می رســد 
با خود  را  تهران  همراهی شــهرداری 
دارد، هم آخرین اقدام از این نوع است. 
اقدامی که با واکنش هایی منفی از سوی 
افکار عمومی و اهالی سیاست نیز همراه 

شده است.
اینکه فردی بگوید »استغفرالله ربی و 

اتوب الیه« توبه محسوب نمی شود
آیت الله محسن غرویان، استاد حوزه علمیه 
قم، با اشاره اقدامات تندروها در برگزاری اتاق 
توبه، به راه افتادن کارزارها در ســتاد امر به 
معروف  و دو قطبی سازی در مساله حجاب 
به خبرگزاری خبرآناین بیان کرد: مســئله 
حجاب با مسئله عفاف متفاوت است. عفاف 
و پاکدامنی یک امر قلبی و باطنی اســت اما 
حجاب یک امر ظاهری است. این موضوع به 

معرفت باطنی، شخصیت حقیقی انسان باز 
می گردد که باید پاکدامن بوده و به زشتی ها 

و پلیدی ها آلوده نباشد. 
وی ادامه داد: مسئله حجاب یک امر ظاهری 
و رفتار قشری و سطحی است که می تواند بر 
پایه عفاف نباشد. از نظر من حجابی اصیل و 
پایدار است که بر مبنای عفاف باطنی باشد. 
نکته مهم دیگر، این اســت که توبه یک امر 
باطنی محسوب می شود و توبه حقیقی باید 
بر اساس معرفت، شناخت باطنی باشد. توبه 
فقط لفاظی نیســت و صــرف اینکه فردی 
بگوید »اســتغفرالله ربی و اتــوب الیه« توبه 

محسوب نمی شود.
آیت الله غرویان گفت: من معتقد هستم که 
نباید به لفاظی ها، قوانین و مقررات شکلی دل 
ببندیم؛ باید حرکت فرهنگی ما در جامعه به 
سمتی باشد که مردم با طیب خاطر، معرفت 
حقیقی و باطنی به ســمت ارزش های دینی 
گرایش پیدا کنند. این طیب خاصر و رضایت 
باطنی با یک سری رفتارهای صوری حاصل 
نمی شود؛ عوامل مختلف اقتصادی، اجتماعی 
و خانوادگی باید دســت به دست هم بدهند 

و بــه صورت هماهنگ جامعه و جوانان را به 
سمت فرهنگ عفاف حقیقی و باطنی سوق 
بدهند.  وی با اشــاره بــه ادعاهایی درباره 
انتصــاب تندروها به انجمــن حجتیه خاطر 
نشــان کرد: انتصــاب این افــراد به انجمن 
حجتیه درســت نیســت، ممکن است که 
انجمن حجتیه هم بخشی از این تفکر را قائل 
باشد، اما من این افراد را منسوب به یک گروه 
خاص نمی دانم. طیف های زیادی از احزاب و 
گروه های متعددی شاید این تفکر را داشته 
باشند اما عما این تفکر نتیجه نداده است. 
شــورای عالی امنیت ملی هم گفته که این 

قانون فعا نباید اجرا شود.
این اســتاد حوزه علمیه قم درباره هدف این 
تندروها از اقدامات اخیرشان گفت: در جامعه 
ما از جمله تصمیم شــورایعالی امنیت ملی، 
مورد تایید رهبری نظام اســت، به هر حال 
نظام به این نتیجه رســیده اســت که این 
قانون اجرا نشود اما تاش های مذبوحانه این 
افراد عبور از نظام تلقی می شــود. این نظام 
قوانیــن و مقرراتــی دارد، کانون های قانون 
دارد که مقررات نظام را مشــخص می کنند. 

اینکه یک عده ای می خواهند همه این مراکز 
قانون گذاری رسمی و قانونی را نادیده بگیرند 
و حرف خودشــان را به کرسی بنشانند، در 

حقیقت به معنی عبور از نظام است.
افراد خشک مقدس خطرات و 

تهدیدات را درک نمی کنند
حجت الاســام عبــاس امیری فــر، فعال 
سیاسی اصولگرا هم درباره اقدامات تندروها 
در مســاله حجاب، به خبرگزاری خبرآناین 
گفت: در شرایط فعلی که مشکات اقتصادی 
فراوان اســت، تندروی ها نتیجه عکس دارد، 
یک سری افراد خشک مقدس  که جامعه و 
خطرات تهدیدات را درک نمی کنند و سرشان 
را به این اقدامات گرم کردند. همچنین این 
اقدام که به مسئولان نظام توهین می کنند، 
باعث تضعیف نظام شده و مشکات اقتصادی 
بیشتر می شود. مســئولان نظام یک فکری 
باید بکنند تا جلوی این اقدامات تندروی را 

گرفت و باید با آنان برخورد شود. 
وی در پاسخ به این سوال که چرا برخوردی 
با ایــن افراد صورت نمی گیرد و خاســتگاه 
سیاسی آنها کجاست، بیان کرد: بعید است 
از جای خاصی دستور گرفته باشند، در طول 
انقاب هم حضور داشتند و الآن هم هستند 
و الآن هم رنگ عوض کردند. در واقع بخشی 
از انجمن حجتیه هســتند و همان تفکرات 
را دارند. باید به ایــن افراد کم محلی کرد و 
وزارت کشــور نیز باید با آنان برخورد قانونی 
کند.  این چهره سیاسی اصولگرا درباره هدف 
این تندروها از اقدامات اخیرشــان گفت: به 
نظر من این افراد از نظام عبور کردند، به این 
دلیل که این افراد می دانند اگر تصمیمی را 
شــورایعالی امنیت ملی می گیرد به مقامات 
عالی نظان بــاز می گردند و ضمن آنکه یک 
نهاد قانونی اســت کــه می تواند تصمیمات 
مهمی را بگیرد. این افراد مشــخصا از نظام 
و مســئولان عبور کردند و حتی اگر خبری 
منتشر نشود همه می دانند که شورای عالی 
امنیــت ملی از مقام معظم رهبری دســتور 

می گیرد. 
در رأس ایــن افراد هم آقای الله کرم اســت 
که با تندروی های شان، دیگران را تحریک به 

اقدامات غیرقانونی می کند.

راه اندازی »اتاق توبه« جنجالی شد

عبور تندروها از نظام

نماینده ادوار مجلس شــورای اسلامی 
رفع مشــکلات  برای  اینکه  بیــان  با 
اقتصادی و غیر اقتصادی کشــور اول 
باید از ظرفیت های داخلی اســتفاده و 
داخلی  خودساخته  چالش های  و  موانع 
را برطرف کنیم، تصریح کرد: در صورت 
موفقیت در مهار افسار گسیختگی ها و 
یکه تازی هــای کارتل های اقتصادی در 
این بخش، می تــوان امید را به اقتصاد 
و حلاوت طعم شــیرین آن را به مردم 

چشاند.
حجت الاسام سید رضا اکرمی در گفت وگو 
با ایسنا، رفع مشکات کشور را بدون مذاکره 
با آمریکا هم قابل حل دانست و گفت: قرآن 
کریم تاکیــد دارد که بــه »خودتان متکی 
باشید«. ایران عزیز سرزمینی پهناور با منابع 
طبیعی و امکانات بسیار فراوانی است. وقتی 
چنین کشوری داریم باید راه های استفاده از 
داشــته های مان را در مشارکت جمعی پیدا 

کنیم.
وی ادامه داد: در حالی که طبق اعام منابع 
رســمی ســالی ۳۵ میلیون تن مواد غذایی 
دور ریخته می شــود در عوض با هزینه کرد 
میلیاردهــا دلار ارز، میلیون هــا تن کالای 
اساســی وارد کشور می شــود. چرا؟ فرآیند 
تولید و توزیع محصولات کشــاورزی و باغی 
و مــواد فســادپذیر باید در همــه بخش ها 
اصاح شود، یعنی دولت در وزارت خانه های 
تعاون، کشــاورزی، صمت و راه و شهرسازی 
و شــرکت های تابعه باید مســیر تولید را از 
زمین کشــاورزی تا حمل و نقــل و انتقال 
کالا تــا توزیع در بــازار مصرف اصاح کنند 
تا حجــم دورریــز صیفی جــات، میوجات، 
گوشت و سایر کالاهای فســادپذیر به طور 
چشــم گیری کاهش یابد. نماینده دوره های 

دوم، ســوم، چهارم، پنجم و هشتم مجلس 
شورای اسامی اصاح نظام مصرف را ربطی 
به مذاکره بــا آمریکا ندانســت و افزود: در 
صورت اصاح فرآیندهای مذکور از یک سو 
و بهینه سازی مصرف در خانوادهها می توان  
نیــاز ۱۵ میلیون نفر به مواد غذایی را تامین 
کرد. این یعنی کاهش تقاضا در بازار مصرف 
و جلوگیری از صعودی شــدن قیمت ها در 
بازار کالا و مصرف و گران نشدن مواد غذایی 

در کشور.
 اکرمــی با ابــراز تعجب از ناتوانی ســاخت 
گوشــی موبایــل و خودروهای بــا کیفیت، 
گفت: جای بســی تعجب و ســوال است که 
چطور می شود در علوم نانو، اتمی و موشکی 
به پیشــرفت های جهانی رســیده ایم، اما در 
ساخت گوشــی موبایل که بسیار مهم است 
و مانع از وابستگی استراتژیک به کشورهای 
خارجی می شود، ناتوان هستیم. وی با اشاره 
به ارقام واردات سیگار به کشور، گفت: طبق 

اطاع، برای واردات سیگار که کالایی است با 
ضررِ به اثبات رسیده است، سالی ۳ میلیارد 
دلار هزینه می شــود. آیا واقعا نمی شود این 
حجم عظیم ارز را صرف دیگر کالای وارداتی 
که مورد نیاز جامعه اســت و در ضمن ضرر 

هم ندارد، کرد؟
نماینده دوره های دوم، ســوم، چهارم، پنجم 
و هشتم مجلس شورای اسامی تاکید کرد: 
برای رفع مشکات اقتصادی کشور اول باید 
از ظرفیت های داخلی کشــور استفاده کنیم 
و موانع و چالش های خودســاخته داخلی را 

برطرف کنیم. 
افســار  مهــار  در  موفقیــت  صــورت  در 
گســیختگی ها و یکه تازی هــای کارتل های 
اقتصادی در ایــن بخش، می توان امید را به 
اقتصاد و حاوت طعم شیرین آن را به مردم 
نوید داد. اکرمی تنها رژیمی که ایران حاضر 
به مذاکره با آن نمی شــود را »اسراییل« نام 
برد و گفت: جمهوری اســامی ایران به این 

دلیل بــا این رژیم مذاکــره نمی کند که در 
عرصه جهانی به عنوان یک کشور، رسمی و 
پذیرفته شده نیست،چون با خوی تجاوزگری 
و خونریزی، ملت ها و کشــورها را مجبور به 
فرمانبری می کند. مقامات این رژیم از ابتدای 
پیدایش قوم یهودی تاکنون با زور، زر و تزویر 
ملت هــا را به بردگی خود درآورده اند و اصا 
در ایدئولوژی و جهان بینی خود قومی به جز 
قوم یهیود را شایسته زندگی و حیات و آقایی 
نمی دانند. وی با اشــاره به شــباهت خوی 
ترامپ به صهیونیست ها، گفت: رئیس جمهور 
آمریکا از قبل از نشســتن بر صندلی ریاست 
جمهوری این کشور با قلدری کانادا را ایالت 
پنجــاه و یکم آمریکا اعام کرد و خواســتار 
فروش گرینلند توسط مقامات دانمارکی شد.
این شخص خلیج مکزیک را به زور به خلیج 
آمریــکا تغییر نام داد و مقامــات اوکراین را 
مجبور به فروش امتیاز بهره برداری از معادن 
و خاک غنی این کشــور کرد. حالا هم برای 
مذاکره با ایران شــرط و شروط گذاشته که 
صنعت بومی هسته ای و موشکی را نابود کند 
و بنده و عبد آمریکا شود، زهی خیال باطل.

نماینده دوره های دوم، سوم، چهارم، پنجم و 
هشتم مجلس شورای اسامی از دولتمردان 
خواســت تا تمرکزش را بر حمایت، هدایت 
و نظارت دقیق بر امور اجرایی کشــور قرار 

دهد.
اکرمی ادامــه داد: رویکرد دولت باید تغییر 
کند. هیچ کشــوری ۸۰ درصــد بودجه را 
صرف امور جاری نمی کند اما در ایران این 
کار در حال انجام اســت. اصاح این رویه با 
دخیل کردن بخش های خصوصی و تعاونی 
در اقتصاد و کاهش تصدی گری های دولتی 
و واگذار کردن اقتصاد به فعالان غیردولتی 

این بخش است.

اکرمی:

با مهار یکه تازی  کارتل های اقتصادی می توان مشکلات اقتصادی را برطرف کرد

انصاری: 

تقویت تیم حقوقی دستگاه ها در دستور کار است
توضیحات ظریف درباره طرح مودت در دیدار با سفیر ترکیه:

سازوکاری برای ارتقای همکاری کشورهای اسلامی
رئیس جمهور  حقوقی  معاون 
با اشــاره به تضعیف جایگاه 
در  حقوقــی  واحدهــای 
از  اجرایــی،  دســتگاه های 
این  تصمیم  و  برنامه ریــزی 
معاونت برای تقویت حرفه ای 
این بخش ها و ارتقای جایگاه 
حقوقی دستگاه ها خبر داد و 
با اجرای  امیدواری کرد:  ابراز 

این تدابیر، فرآیندهای تصمیم گیری دولت با دقت و کارآمدی بیشتری همراه شود.
به گزارش ایرنا، نشست هم اندیشی معاونت حقوقی ریاست جمهوری و دفتر هیأت دولت با 
حضور »حجت الاسام مجیدانصاری« معاون حقوقی رئیس جمهور و »سیدکامل تقوی نژاد« 
دبیر هیأت دولت در دفتر هیأت دولت برگزار شــد. در این جلسه، پس از استماع نظرات و 
پیشنهادات دبیران کمیسیون های اصلی دولت و معاونین معاونت حقوقی ریاست جمهوری، 
انصاری بر لزوم هماهنگی میان نمایندگان حقوقی معاونت در کمیسیون های اصلی و فرعی 
تأکیــد کــرد و راهکارهایی برای رفــع موانع موجود ارائه داد. وی گفــت: گام مهم در حل 
مشکات، توجه جدی به مبدأ تدوین مقررات دولتی است که از دستگاه های تخصصی آغاز 

می شود. 
معاون حقوقی رئیس جمهور با اشــاره به تضعیف جایگاه واحدهای حقوقی در دستگاه های 
اجرایی، از برنامه ریزی و تصمیم معاونت حقوقی برای تقویت حرفه ای این بخش ها و ارتقای 
جایگاه حقوقی دســتگاه ها خبــر داد و ابراز امیدواری کرد: پیشــنهاد می کنم برای کاهش 
مشکات و تســریع در روند امور، کمیسیون فرعی و کمیته های تخصصی با یکدیگر ادغام 
شــوند. همچنین، در خصوص استعام های حقوقی کمیسیون ها، باید توجه داشت که این 

استعام ها با استعام های کارشناسی سایر دستگاه ها متفاوت و زمانبر هستند. 

معــاون راهبــردی رئیس  
جمهور در دیدار با ســفیر 
ترکیــه در تهــران، گفت: 
طرح »مودت« ســازوکاری 
ارتقای  برای  پیشــنهادی 
اسلامی  کشورهای  همکاری 
جامع  همکاری  که  اســت 
و  مســلمان  کشــورهای 
را  آسیا  غرب  در  تاثیرگذار 

محقق می سازد.
به گزارش ایرنا، در دیدار »حجابی کرلانقیچ« ســفیر ترکیــه در تهران با »محمدجواد 
ظریف« معاون راهبردی رئیس جمهور، موضوع همکاری های دوجانبه و منطقه ای مورد 

گفت وگو و تبادل نظر قرار گرفت.
معــاون راهبــردی رئیس جمهور در ایــن دیدار ضمن اشــاره به ظرفیت هــای بالقوه 
همکاری های ایران و ترکیه در حوزه های مختلف سیاسی، اقتصادی، تجاری و ترانزیتی، 
بر ضرورت همکاری بیش از پیش دو کشور به ویژه در مسائل مهم جهان اسام و تحکیم 

صلح و ثبات در منطقه تأکید کرد.
وی با یادآوری سابقه مثبت و اثربخش همکاری های منطقه ای ایران و ترکیه که مبتنی 
بر فرصت ها و تهدیدات مشترک است، طرح »مودت« را به عنوان سازوکاری پیشنهادی 
برای ارتقاء همکاری کشــورهای اســامی معرفی کرد که در قالب آن، همکاری جامع 

کشورهای مسلمان و تاثیرگذار در غرب آسیا قابل تحقق است.
»حجابی کرلانقیچ« سفیر ترکیه نیز با تاکید بر اهمیت روابط ایران و ترکیه و نقش آن در 
امنیت و ثبات منطقه ای، اظهار داشت: شرایط منطقه و جهان بگونه ای شده که همکاری 

نزدیک ایران و ترکیه را ضروری کرده است.


